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(54) Title: IMPLANT, ESPECIALLY PARTIAL IMPLANT OF THE HEAD OF THE ULNA

(54) Titre : IMPLANT, NOTAMMENT IMPLANT PARTIEL DE LA TÊTE DU CUBITUS

(57) Abstract: The invention relates to an implant, especially a partial im

plant of the head of the ulna, said implant comprising a head (1) for replacing
at least one latéral articular part of a bone receiving transversal loads, and a
holding élément (2) which is connected to the head (1) and is to be fixed to
the bone. Said implant is characterised in that the head (1) is mobile in trans
lation in relation to the holding élément (2) in at least one direction which
corresponds to a direction of the transversal loads when the implant is in
place in the patient.

(57) Abrégé : Un implant, notamment un implant partiel de la tête du cu

bitus, comprend une tête (1) destinée à remplacer au moins une partie arti

culaire latérale d'un os recevant des charges transversales et un élément de
maintien (2) connecté à la tête (1) et destiné à être fixé audit os, et est carac
térisé en ce que la tête (1) est mobile en translation par rapport à l'élément
de maintien (2) dans au moins une direction correspondant, lorsque l'implant
est en place dans le patient, à une direction desdites charges transversales.
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